Moscow, the capital of Russia

Moscow is the capital of Russia. It is the main political, economic, educational and cultural centre of this country. Moscow is the seat of our Government. President of Russia lives and works there. 

Moscow is situated on the Moskva river. The city was founded more than 800 years ago by Yury Dolgoruki. 

There are many places of interest in our capital. The heart of Moscow is Red Square. The Moscow Kremlin and St. Basil's Cathedral are masterpieces of Russian architecture. For those who are fond of art the best place to visit is the Tretyakov Gallery or the Pushkin Museum of Fine Arts. The Gallery contains hundreds of masterpieces not only of Russian art but also of many other countries. Moscow is proud of the Bolshoi, Maly and Art theatres. Moscow is the scientific centre, too. The Academy of Sciences of Russia, the oldest university, many schools of higher education, colleges and scientific institutions are located there. 

Moscow is a very beautyful city. It has a great number of green parks, large squares and wide streets. There are lots of museums and theatres, cinemas and exhibition in Moscow. Many concerts, shows, festivals, presentation take place every day in our capital. 

Перевод текста: Moscow, the capital of Russia. 

Москва - капитал России. Это - главный политический, экономический, образовательный и культурный центр этой страны. Москва - место нашего Правительства. Президент России живет и работы там. 

Москва расположена на Московской реке. Город был основан больше чем 800 лет назад Yury Dolgoruki. 

В нашем капитале есть много достопримечательностей. Сердце Москвы - Красная площадь. Московский Кремль и Собор С-Базила - шедевры российской архитектуры. Для тех, кто любит искусство, лучшее место, чтобы посетить является Третьяковым Голлерай или Музеем изобразительных искусств Пушкина. Галерея содержит сотни шедевров не только российского искусства но также и многих других стран. Москва гордится Bolshoi, Maly и Художественными театрами. Москва - научный центр, также. Академия Наук России, самого старого университета, много школ высшего образования, колледжей и научных учреждений расположена там. 

Москва - очень beautyful город. Это имеет большое число зеленых парков, больших площадей и широких улиц. Есть много музеев и театров, кино и выставки в Москве. Много концертов, показы, фестивали, представление имеет место каждый день в нашем капитале.

